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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen: Voortzetten van de mogelijkheid 
voor grote horecaterrassen 

Kernboodschap 

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer)

25-06-2020 Antwoord raadsvragen CDA horeca terras (47414)

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen.

1. Onderschrijft het college de positieve geluiden vanuit de horecaondernemers 
en de gebruikers van de grote terrassen?

We hebben inderdaad positieve geluiden ontvangen van de betreffende 
horecaondernemers en gebruikers van de uitgebreide terrassen.

2. Zijn er noemenswaardige veiligheidsincidenten voorgevallen die direct 
voortkomen uit de vergrote terrassen?

Nee, er zijn ons geen incidenten bekend.

3. Is het college (al) in gesprek met horecaondernemers over de voortzetting van 
de grote terrassen? 

We hebben aan diverse horecaondernemers een gedoogtoestemming verleend voor 
een tijdelijke terrasuitbreiding, tot eind oktober 2020. We hebben afgesproken dat we 
de terrasuitbreidingen na de zomer gaan evalueren. Daar gaan we mee aan de slag. 
Hiervoor gaan we met de betreffende horecaondernemers praten. Maar we nemen 
ook andere belangen mee, bijvoorbeeld die van andere ondernemers en 
omwonenden.
Mochten we de tijdelijke terrasuitbreidingen willen verlengen, dan bekijken we ook of 
we dat weer met een gedoogtoestemming doen, of dat we met vergunningen gaan 
werken.
We gaan nu geen besluit nemen over het permanent toestaan van een gezamenlijk 
eilandterras op de Markt. Het is nog onduidelijk hoe lang coronamaatregelen nodig 
zij. Zowel voor ons als voor horeca-ondernemers is lastig te overzien hoe de situatie 
over enkele jaren is en wat de wensen/behoeftes dan zijn. Daarom gaan we nu alleen 
besluiten of we de tijdelijke terrasuitbreidingen willen verlengen, tot oktober 2021.

4. Zou de eventuele voortzetting van de grote terrassen positieve invloed hebben 
op de te heffen belastingen van horecaondernemers of zou de heffing 
hetzelfde blijven als voorheen maar krijgen ondernemers daar meer 
terrasruimte voor terug?
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Dit is een van de onderwerpen die we meenemen in de evaluatie en de 
besluitvorming over de verlenging van de tijdelijke terrasuitbreidingen. 

5. Welke consequenties verwacht het college bij een voortzetting van de grote 
terrassen voor belanghebbenden zoals de weekmarkt of de toegankelijkheid 
van de markt voor slechtzienden?

Dit is een van de onderwerpen die we meenemen in de evaluatie en de 
besluitvorming over de verlenging van de tijdelijke terrasuitbreidingen. 


